

普通話

pǔ tōng huà



Mandarin Playgroup

This playgroup is designed for toddlers who enjoy different activities while learning some basic Chinese. The children will learn basic mandarin, such as pronunciation, vocabulary, simple daily used sentences, etc. We incorporate teaching Chinese with music, dance, and movement, which creates a fun environment for kids to learn Chinese and to speak it confidently. The course will create a good baseline and supplement for future Chinese learning.

課程為幼兒設計，內容輕鬆活潑，通過各種遊戲活動，讓孩子從小學習普通話正確的發音方式，學會聆聽及用簡單的普通話做對答，為進入幼兒園的學習打下堅實的基礎。通過不同的課堂活動建立孩子的自信，並可以讓家長見證孩子成長。

- Day** : Every Monday
Time : 10:00am – 11:00am (12-20 months)
11:05am – 12:05am(18-36 months)
Fee : \$200 / class
Venue : Studio B 2/F



Kids Mandarin

This program adopts a spiral approach in curriculum design making learning easier and more effective. Students will learn Chinese in a fun and creative environment. Students will be able to practice and apply the knowledge they learned through activities like role play, storytelling, and singing. This class also helps students to prepare for the GAPSK exam, which is a benchmark examination for students who are ready to enroll in primary school.

課程為幼兒園學生設計，內容生動有趣。通過各種多元化的教學形式，如拼音、兒歌、故事、角色扮演、趣味識字等活動進一步加強學生在語音、聲調、輕聲、兒化韻等各方面的練習，為升小學面試做好準備。本課程分初班、中班、高班。

- Day** : Every Thursday
Time : 4:00pm – 5:00pm (3-5yrs)
Fee : \$220 / class
Venue : Studio B 2/F



普通話科



Primary Mandarin

Students will learn how to read Chinese in a fun and visual way by looking at Chinese character illustrations. They will also learn the techniques of how to tell a story by looking at different pictures. Hopefully through different reading activities, students will develop an interest in learning Chinese, as well as to improve their reading abilities and critical thinking skills. The goal of this course is to guide students through the process of learning Chinese language, and advance their skills in reading and writing.

課程從看圖識字開始，通過看圖學說話，提高學生想象力和口語表達能力。在閱讀活動中提高學生的觀察、思考及分析能力，學習各種文體的寫作，豐富多彩的課外活動，不僅培養學生的學習興趣，而且可以早日讓學生做到“我手寫我口”，改善學生寫作時夾雜粵語口語問題。



- Day** : Every Saturday
Time : 3:00pm – 4:00pm (5-8yrs)
4:00pm – 5:00pm (9-12yrs)
Fee : \$240 / class
Venue : Studio B 2/F



For enquiries and registration please contact the Fitness Centre on 2657 8292.